



**လက်ခံရရှိကြောင်း အတည်ပြုချက် 2021-2022 DCSD ကျောင်းသား၏ ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်း**

DeKalb ကောင်တီခရိုင်ကျောင်းသည် DCSD ကျောင်းသား၏ ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်း ကို တောင်းခံ မိသားစုများထံသို့ ကျောင်းစာသင်နှစ် နှစ်စဉ်ပိုင်းတွင် နှစ်စဉ်စီစဉ်ပေးအပ်လေ့ရှိပါသည်။ DCSD ကျောင်းသား၏ ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်း တွင် ခရိုင်၊ အပြုအမူ မျှော်လင့်ချင်များ၊ ကျောင်းသားနှင့် မိဘ တို့၏ အခွင့်အရေးများနှင့် တာဝန်ကတ္တရားများ တို့နှင့်ပတ်သက်ပြီး အဓိက အချက်အလက်များကို ဖော်ပြပေးထားသည်။ 2021-2022 ကျောင်းစာသင်နှစ်အတွက် ကျောင်းသား၏ ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်း ကို ခရိုင်မှ မိသားစုများအားလုံးထံသို့ အီလက်ထရောနစ်ပုံစံဖြင့် ပေးပို့သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းသည် အောက်ဖော်ပြပါ လင့်ခ်၌ ရယူနိုင်ပြီး ဘာသာပြန်ဆိုထားသည့် ပုံစံများကိုလည်း စီစဉ်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည် - <https://www.dekalbschoolsga.org/student-support-intervention/student-relations>.

အဆိုပါ ကျွန်ုပ်တို့၏ အီလက်ထရောနစ်ပုံစံဖြင့် ကျောင်းသား၏ ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်း ကို အကြောင်းရင်း တစ်ခုခုကြောင့် သင် မရရှိနိုင်ခဲ့ပါက ကျေးဇူးပြု၍ သင့်ကလေး၏ကျောင်း သို့မဟုတ် ကျောင်းသား ဆက်ဆံရေး ဌာနသို့ 678-676-1811 ဖြင့် ခေါ်ဆိုဆက်သွယ်ခြင်းဖြင့်မိတ္တူကူးပုံနှိပ်ထုတ်ထားသည့် 2021-2022 DCSD ကျောင်းသား၏ ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်းကိုရယူပါ။ ထို့အပြင် [studentrelations@dekalbschoolsga.org](mailto:studentrelations@dekalbschoolsga.org) သို့လည်း အီးမေးလ်ပေးပို့ခြင်းဖြင့် ပုံနှိပ်ထုတ်ထားသည့်မိတ္တူတစ်စောင်ကို တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ ကျေးဇူးပြု၍ ကျောင်းသား၏ နာမည်အပြည့်အစုံ နှင့် စာရင်းသွင်းထားသည့် ကျောင်း ကိုပါ သင့်တောင်းဆိုမှုနှင့်အတူ ထည့်သွင်းရေးသားပါ။ ထို့နောက် မိတ္တူ တစ်စောင်ကို ကျောင်းသား၏ ပရိုဖိုင်းလ်ပေါ်ရှိ မူလလိပ်စာသို့ ပေးပို့ပေးပါမည်။

မိဘ/အုပ်ထိန်းသူ တစ်ဦးအနေဖြင့် သင်သည် ကျောင်းသား၏ ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်း ကို ဖတ်ရှုရန်၊ ၎င်းအား သင့်ကျောင်းသားနှင့်အတူ ပြန်သုံးသပ်ဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် ဆွေးနွေးခြင်း ပြုလုပ်ရန် သင်၌ တာဝန်ရှိပါသည်။ ကျောင်းသား၏ ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်း ထဲတွင် ပါဝင်သည့် အရေးကြီး အချက်အလက်များမှာ -

- FERPA, PPRA, ESSA, Section 504 နှင့် IDEA များ အပါအဝင် ဖယ်ဒရယ် ဥပဒေအရ မိဘ နှင့် ကျောင်းသား အခွင့်အရေးများ အသိပေးချက်များ
- မသင်မနေရ တက်ရောက်မှု ဥပဒေအရ မိဘတာဝန်များ၊ ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းချက်အရ မဖြစ်မနေပြုလုပ်ရသော အစီရင်ခံတင်ပြမှု၊ ESSA နှင့် ကလပ်အသင်းများ သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်းများ ထဲတွင် ကျောင်းသား မပါဝင်ရန် ဆုံးဖြတ်ရွေးချယ်မှု အတွက် မိဘ အခွင့်အရေး အပါအဝင် ပြည်နယ် ဥပဒေ လိုအပ်ချက်များ
- ကျောင်းသား၏ ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်း၊ ထို့အပြင် ခရိုင် ကြားနာခြင်း လုပ်ငန်းစဉ် နှင့် မသန်မစွမ်းဖြစ်သည့် ကျောင်းသားများ၏ စည်းကမ်းချက်များအပါအဝင် စည်းကမ်း လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်
- အင်တာနက် နှင့် နည်းပညာဆိုင်ရာအသုံးပြုမှု၏ မျှော်လင့်ချက်များတို့ဖြစ်ပါသည်။

အောက်တွင် လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းအားဖြင့် ကျွန်ုပ်သည် 2021-2022 DCSD ကျောင်းသား၏ ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်း ကို လက်ခံရရှိကြောင်း အသိအမှတ်ပြုပါသည်။ စာရွက်စာတမ်း၊ ဘတ်စည်းကမ်း လမ်းညွှန်ချက်များ၊ ဘတ်စကား ကျင့်ဝတ်စည်း ကမ်းများ၊ နှင့် လုံခြုံမှုဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ တို့၏ ပါဝင်သော အကြောင်း အရာများကို မဟာဌာနမှ အဖွဲ့ဝင်များ သို့မဟုတ် ဝန်ထမ်းများ တို့က ပြန်လည်သုံး သပ်မှုပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ စာရွက်စာတမ်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး ကျွန်ုပ်၏ ကလေးနှင့် ဆွေးနွေးမည်ဖြစ် သည့်အပြင် ကျွန်ုပ်၏ ကလေးသည် 2021-2022 DCSD ကျောင်းသား၏ ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်း ကို သိရှိနားလည်ရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ ၎င်းအား လိုက်နာရန်၊ လူကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျဖြင့် နှင့် အွန်လိုင်းနည်းပညာ ဆိုင်ရာဖြင့် သင်ကြားပို့ချမှု ကျောင်းချိန်များအတွင်း၌ လိုက်နာရမည့် ကျွန်ုပ်ကလေး၏ ကျောင်းမှ သတ်မှတ်ထားသည့် အခြားသော စည်းကမ်းများကိုလည်း လိုက်နာလုပ်ဆောင်ရန်လိုအပ်ကြောင်း ကျွန်ုပ်နားလည်ပါသည်။ ကျင့်ဝတ်မှ ကျွန်ုပ်နားမလည်သည့် အစိတ်အပိုင်းများကို မဟာဌာန သို့မဟုတ် ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်များအာ ရှင်းလင်းစေရန်လည်း ကျွန်ုပ် တိုက်တွန်းနှိုးဆော် ပါသည်။ သည့်အပြင် 2021-2022 DCSD ကျောင်းသား၏ ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်း ကို အသိအမှတ်ပြု လက်ခံခြင်း မပြုပါက 2021-2022 DCSD ကျောင်းသား၏ ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်း ထဲတွင် ပါဝင်သည့် အချက်အလက် များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကျွန်ုပ်ကလေး၏ မည်သည့်တာဝန်ကတ္တရားကိုမျှ လွတ်ငြိမ်း ခွင့်ရှိမည် မဟုတ်ကြောင်းကိုလည်း ကျွန်ုပ်နားလည်ပါသည်။

**ကျောင်းသား နွေရာသီ ကျောင်း/အစီအစဉ် တာဝန်ဝတ္တရားများ**

**2021-2022 DCSD ကျောင်းသား၏ ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်း** များထဲတွင် ဖော်ပြထားသည့် စည်းမျဉ်းများ၊ စည်းကမ်းများ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ၊ ပေါ်လစီများ၊ ပြည်နယ်၊ ဒေသခံ နှင့် ဖယ်ဒရယ်အစိုးရ ဥပဒေ များအားလုံးကို 2021-2022 ကျောင်းစာ သင်နှစ် အတွင်းနှင့် လာမည့် 2021-2022 နွေရာသီ ပရိုဂရမ်များအားလုံး အတွင်းတွင် လိုက်နာဆောင်ရွက်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ တာဝန်ရှိသည်မှာ ကျွန်ုပ် နားလည်ကြောင်း အတည်ပြုပါသည်။ 2021-2022 ကျောင်းစာ သင်နှစ် အတွင်းနှင့် 2022 DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း နွေရာသီကျောင်း/ပရိုဂရမ်များ အားလုံး အတွင်း၌ ချိုးဖောက်ခဲ့ပါက **2021-2022 DCSD ကျောင်းသား၏ ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်း** ထဲတွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း နောက်ဆက်တွဲဆိုးကျိုးအဆင့်များကို ချက်ချင်း ခံရမည်ကိုလည်း ကျွန်ုပ် နားလည်ပါသည်။

**DeKalb County ခရိုင်ကျောင်းနယ်မြေ**

**ကျောင်း လုံခြုံအန္တရာယ်ကင်းရေးဆိုင်ရာ ကတိအာမခံချက်**

ကျွန်ုပ်တစ်ဦး၏ ရွေးချယ်မှုများနှင့် လုပ်ဆောင်ချက်များသည် DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်းတစ်လျှောက်လုံးရှိ အခြားသော ကျောင်းသားမြောက်များစွာတို့နှင့် ပေါင်းလိုက်သည့်အခါ ပြောင်းလဲတိုးတက်မှုကို ဖြစ်ပေါ်စေကြောင်း ကျွန်ုပ် နားလည် အတည်ပြုပါသည်။ ဤကတိအာမခံချက်အား အသိအမှတ်ပြုလက်ခံခြင်းအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းများ လုံခြုံအန္တရာယ်ကင်း၍ အောင်မြင်မှုများ ပြုလုပ်နိုင်စေရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအား ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျောင်းသားကောင်းတစ်ဦး ဖြစ်နိုင်သည်ဟု ကျွန်ုပ် ယုံကြည်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကောင်းမွန်သော စရိုက်အမူအကျင့်အား ပြသနိုင်သည်ဟု ကျွန်ုပ် ယုံကြည်ပါသည်။ ကျွန်ုပ် ကြိုးစားလုပ်ဆောင်သည့်အခါတွင် ကျွန်ုပ် အောင်မြင်မည်ဟု ကျွန်ုပ် ယုံကြည်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ရာ ကျွန်ုပ်တို့သည် နေ့စဉ် အကောင်းဆုံး ကြိုးစား ဆောင်ရွက်သွားပါမည်။ ကျွန်ုပ် သင်ယူတတ်မြောက်နိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ် သင်ယူလေ့လာသွားပါမည်။ ကျွန်ုပ်၏ ကျောင်းလုံခြုံမှုအား ဆက်လက်ကူညီထိန်းသိမ်းရန် ကျောင်းသား၏ ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်းအတွင်း၌ လမ်းညွှန်ချက်များကို လိုက်နာဆောင်ရွက်ရန် ကတိပေးအာမခံပါသည်။ အတည် ထုတ်ပြန်ထားသော ကျောင်းစည်းမျဉ်းများအား ချိုးဖောက်မှုသည် ခရိုင်၏ တရားမျှတသော စီရင်ကြားနာမှုတစ်ခုအဖြစ် နောက် ရက်ပေါင်း တစ်ဆယ် (10) ရက် အထိ ကျောင်းဆိုင်ခံရသည့် ရလဒ် ရရှိနိုင်သည်ကို ကျွန်ုပ် နားလည်သဘောပေါက်ပါသည်။ ဤစီရင်မှုလုပ်ငန်းစဉ်သည် နောက်ဆက်တွဲ အကျိုးဆက်များလည်း ရှိနိုင်ပြီး၊ ဤတွင် ကျောင်းမှ ကျွန်ုပ် ကျောင်းပယ်ထုတ်ခံရခြင်း သို့မဟုတ် အခြားသော ကျောင်း/အစီအစဉ်တစ်ခုသို့ ကျွန်ုပ် လွှဲပြောင်းနေရာချထားခံရခြင်းတို့ ပါဝင်ကောင်း ပါဝင်နိုင်ပါသည်။

**မသင်မနေရ ပညာရေး**

မသင်မနေရ ပညာရေး၊ ကျောင်းသား တက်ရောက်မှု ကျင့်စဉ်၊ နှင့် တက်ရောက်မှု/ စည်းကမ်းများနှင့်ပတ်သက်သည့် Georgia ပြည်နယ် ဥပဒေများကို လိုက်နာမှု မရှိခြင်း၏ အကျိုးရလဒ်များနှင့်ပြစ်ဒဏ်များကို ကျွန်ုပ် နားလည်ပြီး အတည်ပြုပါသည် (စာမျက်နှာ 39 နှင့် 42 ရှိ **2021-2022 DCSD ကျောင်းသား၏ ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်း** နောက်ထပ်သော အချက်အလက်များတွင် ကြည့်ရှုပါ။)

**ကျောင်းသားအား စစ်တမ်းများတွင် ပါဝင်စေရန်အတွက် သဘောတူခွင့်ပြုချက်**

နှစ်စဉ် Georgia ပညာရေးဌာနသည် ဂရိတ် 3<sup>rd</sup> မှ 12<sup>th</sup> အထိ ကျောင်းသားများအား စစ်တမ်းများ ဆောင်ရွက်ပါသည်။ စစ်တမ်းကောက်ယူသည့် ခေါင်းစဉ်အကြောင်းအရာများတွင် မူးယစ်ဆေးများ၊ အကြမ်းဖက်မှု၊ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေး ပြဿနာများ၊ ကားမောင်းသည့် အမူအကျင့်များ၊ လေ့ကျင့်ခန်း နှင့် ဓာတ်စာ အစရှိသည့်တို့ ပါဝင်ပါသည်။ စစ်တမ်းများအား အမည်မဖော်လျှို့ ဝှက်ထိန်းသိမ်းထားမည်ဖြစ်ပြီး၊ ပုဂ္ဂိုလ် မည်သူမည်ဝါဖြစ်ကြောင်း ဖော်ထုတ်ရန် မလိုအပ်ပေ။ ဤစစ်တမ်းများသည် ကျောင်းခရိုင်အား ကျောင်းသားများအတွက် လိုအပ်ချက်များအပေါ် အခြေခံကာ စီမံကိန်းနှင့်ထားသော အစီအစဉ်များကို ပံ့ပိုးထောက်ပံ့၊ အကဲဖြတ်သုံးသပ်နိုင်မည့် အခွင့်ကို ပေးအပ်မည်ဖြစ်သည်။ စစ်တမ်းများအတွင်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုသည် မိမိရွေးချယ်မှုအရ ဖြစ်သည်။ ကျောင်းသားအခွင့်အရေး ကာကွယ်ခြင်း ပြင်ဆင်ချက် အပိုဒ် နှင့်ပတ်သက်ပြီး **2021-2022 DCSD ကျောင်းသား၏ ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်း** စာမျက်နှာ 66 ပေါ်တွင် နောက်ထပ်သော အချက်အလက်များကို ကြည့်ရှုပါ။ ဤစစ်တမ်းသည် ခရိုင် လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ စာရင်းစစ်ထံမှ စစ်တမ်းဖြင့် သီးခြားဖြစ်ပြီး၊ ကွဲပြားခြားနားပေသည်။ ၎င်းခရိုင်လုံခြုံရေးစစ်တမ်းမှာမူ ကျောင်းသားများ အားလုံး ပါဝင်ဖြည့်စွက်ပေးရမည်ဖြစ်သည်။

\_\_\_\_\_ Georgia ပညာရေးဌာန ရှိ Georgia ကျောင်းသား ကျန်းမာရေး စစ်တမ်း ထဲပါဝင်လုပ်ဆောင်ရန် ကျွန်ုပ်၏ ကလေးအား ခွင့်ပြုချက် မပေးပါ။  
\_\_\_\_\_ Georgia ပညာရေးဌာန ရှိ Georgia ကျောင်းသား ကျန်းမာရေး စစ်တမ်း ထဲပါဝင်လုပ်ဆောင်ရန် ကျွန်ုပ်၏ ကလေးအား ခွင့်ပြုချက် ပေးပါသည်။

ကျောင်းသား အမည် \_\_\_\_\_ ကျောင်းသား၏ လက်မှတ် \_\_\_\_\_  
မိဘ အမည် \_\_\_\_\_ မိဘ၏ လက်မှတ် \_\_\_\_\_  
မိဘ၏ ဖုန်းနံပါတ် \_\_\_\_\_